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Prezydent Miasta Łodzi 

INTERPELACJA 
Dotyczy: ogłoszeń płatnych w biuletynie Łódź.pl 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Dziękuję za częściową odpowiedź na moją interpelację z dnia 26 stycznia br. w sprawie różnego rodzaju 
ogłoszeń instytucji miejskich zamieszczanych w biuletynie Łódź.pl. Będąc uważnym czytelnikiem tegoż 
wydawnictwa, zauważam, że odpowiedź ta wydaje się być jak najbardziej niepełna, co budzi mój smutek.  

Przeglądając wydania biuletynu z końcówki roku ubiegłego zauważam, że w tylko w przeciągu paru tygodni 
na przełomie listopada i grudnia ukazało się tam przynajmniej kilka reklam, które nie zostały ujęte  
w odpowiedzi DEP-Kul-II.0003.2.2025 z dnia 25 lutego na moją interpelację. Są to chociażby następujące 
reklamy Aquaparku Fala:  

• ¼ strony, 29 listopada, nr 138/2024 (strona 10) 
• ¼ strony, 4 grudnia, nr 140/2024 (strona 14) 
• 1 strona, 27 listopada, nr 137/2024 (strona 8) 
• 2 strony, 20 listopada, nr 134/2024 (strony 8-9). 

W zaistniałej sytuacji zachodzi obawa, że odpowiedź na interpelację nie została przygotowana z należytą 
starannością.  

Proszę o informację: 

1. Dlaczego powyższe reklamy nie zostały uwzględnione w odpowiedzi na wcześniej wspomnianą 
interpelację? 

2. Czy w zapytaniu z Wydziału do Spółki, Aquapark Fala udzielił jakiejkolwiek odpowiedzi o materiałach 
informacyjnych? Jeśli tak, proszę o streszczenie tejże odpowiedzi 

oraz o ponowną odpowiedź na moją poprzednią interpelację w tej sprawie, ze szczególnym uwzględnieniem 
spółki Aquapark Fala. 

W zestawieniu brakuje również takich jednostek jak Zarząd Inwestycji Miejskich, Zarząd Zieleni Miejskiej,  
a także spółek jak Miejska Arena Kultury i Sportu, Łódzkie Inwestycje, Łódzkie Nieruchomości, Port Lotniczy 
Łódź, MPK Łódź czy WTBS. Proszę również o ponowne sprawdzenie reklam, płatnych ogłoszeń i artykułów 
zamawianych w biuletynie Łódź.pl przez wspomniane organizacje, a w przypadku braku takowych o jasną 
informację, że w 2024 roku nie zamówiono żadnych.  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 
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